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Problemen (mini)recyclageparken  -  Aanpak

Recyclageparken spelen in Vlaanderen een centrale rol in de inzameling van huishoudelijk 
afval. Het uitvoeringsplan voor het huishoudelijk afval en gelijkaardig bedrijfsafval 
verwijst naar het uitbouwen en verbeteren van de werking van de recyclageparken in 
Vlaanderen door onder meer minirecyclageparken op te richten.

De Openbare Vlaamse Afvalstoffenmaatschappij (OVAM) zou tegen eind 2017 de nodige 
aanpassingen aan de wetgeving voorstellen na een screening van de desbetreffende 
rubrieken en voorwaarden in het Vlaams Reglement betreffende de Milieuvergunning 
(VLAREM) om de oprichting van minirecyclageparken mogelijk te maken. 

Op 28 november 2017 bespraken we in de commissie Leefmilieu van het Vlaams 
Parlement de ‘noodkreet’ van de Vereniging van Vlaamse Steden en Gemeenten (VVSG). 
Heel wat gemeenten zouden melden dat het functioneren van de recyclageparken zou 
worden bemoeilijkt door allerlei juridische belemmeringen: 
- Zo zouden lokale besturen bij het vernieuwen van de milieuvergunning bepaalde 

eisen opgelegd krijgen inzake hemelwater. 
- Ook de geluidsnormen van VLAREM zouden een bron van conflict zijn, waardoor het 

hakselen van snoeihout op een recyclagepark niet altijd of op elke locatie mogelijk is. 
- De federale arbeidsinspecteurs zouden bepaalde voorwaarden opleggen voor de 

inzameling van gevaarlijke afvalstoffen, zoals asbestcement, die volgens de VVSG 
moeilijk met de praktijk te verzoenen zijn.

De problemen zijn zeer divers, waardoor er verschillende sporen moeten worden 
bewandeld, aldus het antwoord van de minister op mijn vraag om uitleg eind november 
jl. 

De minister heeft eind 2017 reeds te kennen gegeven dat er overleg heeft 
plaatsgevonden met de verschillende intercommunales, met de OVAM, met de VVSG en 
met de federale overheid, om uit te zoeken hoe deze problemen kunnen worden 
aangepakt en hoe dat veiliger en op voor de lokale besturen haalbare manieren kan 
gebeuren.

1. Wat is de stand van zaken van de werkgroep opgericht door de Beleidsraad 
Omgeving om op korte termijn voorstellen uit te werken om oplossingen te bieden 
voor de gestelde problemen? 



2. Wanneer worden de eerste bevindingen van de werkgroep verwacht? Welke timing 
hanteert de werkgroep?

3. Op welke manier zal er een kader worden gecreëerd om de werking van de 
recyclageparken op lange termijn te verzekeren? 

4. Wat is de stand van zaken van de actualisatie van de omzendbrief omtrent 
asbestinzameling om de problematiek inzake asbestinzameling op recyclageparken 
aan te pakken? 

5. Er is een discussiedocument opgemaakt over de nodige aanpassingen aan VLAREM 
om vaste minirecyclageparken en gft- en huisvuilinzameling mogelijk te maken. 

Wat is de stand van zaken van de nodige aanpassingen aan de wetgeving 
voorgesteld door de OVAM om de oprichting van minirecyclageparken mogelijk te 
maken? Welke timing wordt hiervoor vooropgesteld? 
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ANTWOORD
op vraag nr. 227 van 10 januari 2018
van GWENNY DE VROE

1. De werkgroep kwam twee keer samen, namelijk op 26 oktober 2017 en op 14 december 
2017. Op dit laatste overleg was ook VVSG/Interafval aanwezig. De 
oplossingen/aanpak, opgesteld tijdens het eerste overleg van de werkgroep, werden 
tijdens het tweede overleg afgetoetst met VVSG/Interafval. 

2. Een voorstel van oplossingen zal opgenomen worden in een volgende wijziging van het 
VLAREM.  

3. Uit de twee bijeenkomsten van de werkgroep bleek dat het uitwisselen van informatie 
tussen VVSG/Interafval enerzijds en de Vlaamse overheid anderzijds zeer waardevol is 
om onderling beter af te stemmen en om problemen te voorkomen. Daarom zal de 
werkgroep ook in de toekomst nog samenkomen. Een frequentie van jaarlijks of 
tweemaal per jaar wordt vooropgesteld.

4. Een voorstel van actualisatie van de omzendbrief wordt bekeken door Interafval. De 
FOD WASO bezorgde de OVAM begin dit jaar zijn bemerkingen. Op basis van de 
binnengekomen opmerkingen wordt een nieuw voorstel opgesteld en bezorgd aan 
Interafval en de FOD WASO.

5. Een tekstvoorstel voor de aanpassingen aan het VLAREM is klaar. Er wordt bekeken of 
de opname van deze aanpassingen binnen de lopende VLAREM-trein nog mogelijk is. In 
principe kan een gemeente die een vast minirecyclagepark wil oprichten, nu reeds een 
vergunningsaanvraag doen, omdat de nodige afwijkingen en bijkomende voorwaarden 
ook gegeven kunnen worden binnen de omgevingsvergunning. De wijziging moet het 
evenwel makkelijker maken, omdat daardoor de bijkomende afwijkingen en 
voorwaarden niet steeds apart zullen moeten aangevraagd worden.


